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GRONINGEN  SP-raadslid Mechteld van Duin vindt het de hoogste tijd dat de stad 

eindelijk sluitende afspraken maakt over kamerverhuur. 

 

Ze heeft daarom schriftelijke vragen gesteld aan burgemeester en wethouders. Aanleiding voor 

Van Duin zijn geluiden over het ophakken van kamerverhuurpanden. Grote kamers zouden 

gesplitst worden in twee kleinere ruimtes. Ook zouden kamerverhuurders op creatieve wijze 

de hand lichten met de spelregels rondom kamerverhuur. 

Van Duin: "We hebben net in de gemeenteraad afgesproken dat er wordt ingezet op 

kwalitatief goede jongerenhuisvesting. Verdere ophokking van jongerenhuisvesting gaat daar 

wat de SP betreft tegenin." 

Ze wil dat de gemeente de regels rond kamerverhuur zo aanscherpt dat er voor  

huurbazen geen mogelijkheid meer is deze te omzeilen. 
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